
 
  

  

Albrandswaard: 22-11-2023 
 
Aan :  College van B&W van gemeente Albrandswaard 
Van :  Fractie CDA 
 
Technische vragen n.a.v. voorstel Hof van Poortugaal 
 

Het CDA staat positief tegenover het plan om de Hof van Poortugaal te realiseren. Echter hebben wij 

n.a.v. de stukken en de vorige vergaderingen de volgende vragen. Wij verzoeken u vriendelijk deze 

voor de vergadering te beantwoorden. 

 

1. De raad heeft op advies van het college gekozen voor de voorkeursvariant. Hoe zijn de 

overleggen geweest met zowel de omwonenden, Antes, Fivor en het LOP? En wat zijn de 

uitkomsten hiervan? 

2. Wat zijn de gevolgen voor de ontsluiting voor de bedrijven aan de Albrandswaardsedijk? 

(Polaktuinderij, Haventje van Rhoon). Hoe zijn deze gesprekken verlopen? 

3. Als CDA maken wij ons zorgen over de afsluiting van het overige verkeer. Dit zal leiden tot 

financiële schade bij bedrijven zoals hierboven vermeld, maar ook voor de bewoners en 

bezoekers van Antes, Fivor en Deltawijk (denk aan bekeuringen bij handhaving). Daarnaast was 

in vorig B&A niet duidelijk hoe alle ontsluitingen verliepen. Kunnen wij hiervan via een visueel 

plan meer inzicht in krijgen? In de vorige B&A is er toegezegd dat er een verkeersplan komt. 

Gezien dit besluit nu voorligt, wanneer kunnen wij dit plan verwachten?  

4. De bewoners welke in het LOP de afgelopen periode een woning hebben gebouwd hebben 

een bedrag van € 75.000 per woning in het LOP gestort. Wat is de huidige status van deze pot? 

Wat is hieruit al gefinancierd? Mag dit geld ook gebruikt worden voor de ontsluiting van Hof 

van Poortugaal c.q. de haakse variant? 
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